



北加州中文校聯合會

Association of Northern California Chinese Schools

P.O. Box 2428, Cupertino, CA 95015-2428

<http://www.ANCCS.org>

第卅四屆理事會

2012 文化節慶活動 Chinese Cultural and Festive Activities 2012

中國新年海報比賽 Chinese New Year Poster Contest

主辦宗旨 Purpose of Contest

北加州中文學校聯合會為慶祝中華民國建國一百年及農曆新年，特舉辦『2012中國新年海報設計比賽』，藉此既富有新年氣氛又達到實物教育的活動來傳揚中國傳統節慶。參賽學生可將從老師、家長的教導、外界影片欣賞、雜誌閱讀、或眼見耳聞有關中國新年景象等表達於海報上。因著此次參與，同學們將會對中國新年有更多的認知與認同，增添參賽者的新年常識，且在美術及設計的興趣和專長上可得以表現及發揮。

The Association of Northern California Chinese Schools (ANCCS) sponsors this Chinese New Year Poster Contest to celebrate the Chinese Lunar New Year and to commemorate the 100th anniversary of the founding of the Chinese Republic. The lunar new year theme and the hands-on activity are a good way to carry forward this traditional festivity. Participants are encouraged to integrate every shred of knowledge they have acquired of this festive event of the Chinese new year, whether it be teachings from their teachers or parents, sounds and sense from movies, video clips, or whatever seen or heard and express these on the posters they design.

It is our hope that through the participation of this activity, our students will know more about and identify more with the Chinese culture. Not only will they learn more about Chinese lunar new year, but also they can apply and develop their interest and skills in arts and crafts as well as design.

一、參賽資格 Entry Requirements :

比賽開放予所有人士參加 The contest is open to the public

二、比賽組別 Groups : (領獎時需出具生日證明)

1. (公私立學校) 小學組 Elementary School	2. (公私立學校) 中學組 Jr. High School	3. (公私立學校) 高中組 High School	4. 成人組 Adult
一至四年級 Grades 1 – 4 DOB after 1/1/2001	五至八年級 Grades 5-8 DOB before 12/31/1997	九至十二年級 Grades 9-12 DOB before 12/31/1993	十八歲以上/社會人士 Adult: College / Parents/ public 18 ys of age or above

三、報名日期 Enrollment Date : 即日起至1月8日止 Now to 1/8/2012

四、報名辦法 Enrollment / Fee:

--請至北加州中文學校網站下載比賽報名表 Print registration form

ANCCS website: <http://www.anccs.org> OR Wisdom Chinese School website: <http://www.wisdomChineseSchool.org>

1. 會員學校集體報名 ANCCS member schools-- 每人\$5 或 12人\$50 \$5 for each OR 12 for \$50

2. 非本會會員學校/個別報名/逾期之報名者 Non-ANCCS member / Individual-- 每人\$10 each

--支票抬頭請填寫 Bay Area—Check payable to: ANCCS mail to P O Box 2428, Cupertino, CA 95015

Sacramento Area--Check payable to: WCS mail to P O Box 188308, Sacramento, CA 95818

五、領取海報繪紙/繳報名費及繳件地點 Blank poster can be obtained and entries submitted at any of the following:

Sunnyvale	Cupertino	Fremont	San Jose	Sacramento
金山灣區文教中心 1269 Forgewood Ave., Sunnyvale, CA 94089	10265 S.DeAnza Bl., Cupertino, CA 95014 (408)252-9883	47872 Warm Springs Bl., Fremont CA 94539 (510)623-8883	2187 Morrill Ave, San Jose Ca 95132 (408)262-8885	智慧中文學校辦公室 1620 35 th Ave., Sacramento, CA 95822 (Tu. Wed. & Thur. 3-6 PM) (916)392-0442

六、繳件截止日期 Deadline: 即日起至 1/8/2012 止 From now to 1/8/2012 (逾期不受理 Late entries will not be accepted)

七、作品內容說明 Poster Specifications: 見背頁報名表 See Registration form on the back

八、評審日期地點 Date and place of adjudication:

2012年1月22日(星期日)於灣區文教中心 1/22/2012 at 1269 Forgewood Ave. Sunnyvale, CA 94089

九、獎勵 Awards and Prizes: 所有得獎者將頒發獎品、獎狀，並公佈於北加州中文學校聯合會網站以資鼓勵。

GROUP	第一名 1st Place	第二名 2 nd Place	第三名 3rd Place	佳作 Awards of Excellence
小學組 Elementary	禮券 Gift Card \$75	禮券 Gift Card \$50	禮券 Gift Card \$25	精美禮品乙份
中學組 Jr. High	1oz 銀幣乙枚 Silver	1oz 銀幣乙枚 Silver Coin	1oz 銀幣乙枚 Silver	Special Gift
高中組 High School	Coin 獎狀乙張 Recognition Certificate	獎狀乙張 Recognition Certificate	Coin 獎狀乙張 Recognition Certificate	獎狀乙張 Recognition Certificate
成人組 Adult Group	1oz 銀幣乙枚 Silver Coin	精美禮品乙份 Gift	精美禮品乙份 Gift	

十、任何問題請電郵

Bay Area : 本會秘書組 邱佩芝 p.chiou@sbcglobal.net ; 活動組莊靜瑜 j03ma@yahoo.com ; 或上網聯合會 www.anccs.org ;



北加州中文校聯合會

Association of Northern California Chinese Schools

P.O. Box 2428, Cupertino, CA 95015-2428

<http://www.ANCCS.org>

第卅四屆理事會

Sacramento Area--- Wisdom916@hotmail.com 或上網智慧中文學校 www.WisdomChineseSchool.org call (916) 769-1513

北加州中文學校聯合會 Association of Northern California Chinese Schools

2012 中國新年海報比賽報名表

Chinese New Year Poster Contest Registration Form

1. 報名組別 Contest Group :

___ 小學組: 1-4年級(1/1/2001之後) ___ 中學組: 5-8年級(1997/12/31之前) ___ 高中組: 9-12年級(1993/12/31之前)
___ 師長組: Adult: 18 歲以上/社會人士 College / Parents/ public 18 years of age or above

2. 生日 Date of Birth: ___ 月 Month ___ 日 Date ___ 年 Year

3. 中文姓名 Chinese Name: _____

4. English Name : _____
First Last

5. _____
就讀中校 Current Attending Chinese School (if have)

6. _____
就讀英校 Current Attending English School

7. E mail Address: _____

8. 聯絡電話 Phone #: H() _____ -- _____
C() _____ -- _____

9. _____
家長/監護人姓名 Parent Name (PRINT)

10. _____
家長/監護人簽名 Parent Signature:

會員學校校長簽名: _____ 日期: _____ (若非會員學校/個別報名, 則不需有校長簽名)

Principal Signature Date

作品內容說明 Poster Specifications

--繳付報名費之同時 領取 23x35 主辦單位指定之紅色海報紙 (可於紅紙上自行加貼任何顏色)

Poster material (red cardboard 23" x 35") will be given upon registration (All designs are to be added to this red poster cardboard.)

一) 表達中國文化或中國新年之信息及氣氛

二) 作品建議有 1.[2012] 及春或福或中英文之新年賀詞/祝賀成語或龍亦可

三) 必須是平面設計勿做立體設計(以能過膠處為原則)

四) 剪貼或繪畫等不拘(歡迎使用任何材料/但勿使用亮粉)

五) 請於參賽作品背面貼上報名表

六) 為保護閣下作品,務必將完成作品自行過膠後才交件

1) Expressive of the sights, spirits and feelings of Chinese culture pertaining to the Lunar New Year.

2) Display of ideas related to the upcoming Chinese New Year such as 2012, the Chinese characters of spring, "Fook" (Blessedness), well wishes in Chinese, Chinese adage, or designs of the dragon, etc.

3) All entries must be two-dimensional so that they can be laminated with a plastic film for protection.

4) Designs can be cut-and-paste or original drawings, using various materials (please refrain from using glitter powder)

5) Please affix your Registration Form to the back of the poster

6) It is request that all entries be laminated for better protection before they are turned in.

繳件須知 Things to know before submission of entries

1. 參賽作品貼上此報名表於背面右下角後 (務必於交件前封上護膠) 於 2012 年 1 月 8 日前交至本會指定之繳件處。

2. 獲獎作品展覽: 主辦單位有權保留該得獎作品做為各活動巡迴展覽用 直至二月底通知取回

3. 無錄取作品退件處理: 請於評審頒獎典禮當日會後領回 若無當日領回者 主辦單位視為放棄論

1. Please affix this Registration Form with completed information to the back of your poster
Turn it in to the school or anyone of 4 locations before January 8, 2012

2. Display of Winning Contest Entries. ANCCS reserves the right to display all contest entries. Notification will be given at end of February for winning works to be retrieved by participants.

3. Contest entries not selected for awards:

All contest entries that have not been selected for awards can be retrieved by owners on the adjudication day.

Otherwise, they will be deemed as having been abandoned by their owners and will be discarded.